
 

 

Protokoll fört vid Töreboda IK:s styrelsemöte 2021-04-21 

  

Närvarande: Niklas Pettersson, Annki Isaksson, Camilla Leijon, Mikael Persson (delvis), 
                       Anette Wirdby, Annelie Eliasson, Gunnar Welin (delvis), Thomas Boethius,                     
                       Magnus Olofsson samt Jenny Lundman från sportgruppen. 
 
Frånvarande: Jan-Erik Gustavsson 
 

Mötet genomfördes digitalt. 

 

 

§1 Mötet öppnades av ordförande. 

 

§2 Till justeringsman valdes Anneli Eliasson. 

 

§3 Dagordningen godkändes. 

 

§4 Föregående mötesprotokoll gicks igenom. 

  

§5 Ekonomisk rapport.  

Gunnar rapporterade att läget är något bättre nu än samma period föregående år. Vi 

kommer även i år att förhandla med kommunen om halverad planhyra. 

 

§6 Övriga rapporter.  

• Sportgrupp 

Möte har hållits med ungdomsledare. Mathilda J har tackat nej  

till att ingå i sportgruppen.  Johan Eriksson och ev. Irene Cedin ska tillfrågas. 

• Sponsorgrupp 

Arbetet löper enligt plan och några sponsorer kvarstår att kontakta. 

• Ungdomsgrupp 

Sara M J har tackat nej till att hålla i u-mötena. Ev. ska Irene Cedin tillfrågas. 

• Matcharrangemangsgrupp 

Det möte angående Matchmiljö 2021 som VFF har krävt har nu genomförts 

och rapporterats till dem.  

 

 



§7 Status medlemsavgifter. 

Några dam– och gåfotbollsspelare har ännu inte betalt. Magnus och Anette påminner. 

Herr har precis fått sina fakturor så vi avvaktar med dem.  

 

§8 Status utdrag ur polisens belastningsregister. 

Ingen har ännu visat upp nytt utdrag (Thomas gjorde det precis innan mötet). 

Magnus gör en förteckning över de som visat upp så att vi kan följa upp detta. 

 

§9 Organisationskommittén/TIK 2021. 

Niklas och Camilla rapporterade om arbetet. Bl.a har Andreas Fäger och Erik Lundstedt 

från RF-SISU filmat övningar som ska användas i projektet. 

 

§10 Status Sverigelotter. 

Lotterna finns hos Annki. Under vecka 18 lämnar Magnus laguppgifter att användas 

som underlag för utdelning av lotterna. Lotterna ska redovisas till Annki senast 210615. 

 

§11 Inkomna skrivelser. 

Mail från RF-SISU med bl.a frågeställning har inkommit. Niklas svarar på frågorna samt 

vidarebefordrar mailet till styrelsemedlemmarna för kännedom. 

 

§12 Att göra listan gicks igenom och uppdaterades. 

 

§13 Övriga frågor. 

Ansökan om stöd från RF är flyttad till 210507 och ska då avse perioden jan-april. 

Magnus ordnar så att Anette och Therese F W får de nycklar de behöver för 

gåfotbollverksamheten. 

Niklas kontaktar Illo Gladh angående återlämning av bussen som ska parkeras hos 

Gunnar. 

 

§14 Nästa möte är 19 maj klockan 18:00 och hålls troligen digitalt. OBS! Ny tid! 

 

§15 Mötet avslutades av ordförande. 
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Annki Isaksson 

 

 

Niklas Pettersson   Annelie Eliasson  

Ordförande    Justeringsman 


